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Calugareanu (ANAF): În primul semestru al acestui an e clar ca vor fi

interconectate casele de marcat

Casele de marcat vor fi interconectate la sistemul informatic al Agentiei Nationale de Administrare Fiscala

(ANAF) în primul semestru al acestui an, a anuntat, miercuri, presedintele institutiei, Mirela Calugareanu,

la o conferinta de specialitate.

 

"Case de marcat, factura electronica, Trafic Control. Toate cele trei proiecte avanseaza si sa stiti ca s-au depus si se

depun eforturi semnificative pentru dezvoltarea sistemelor informatice. Din perspectiva interconectarii caselor de

marcat în prezent se realizeaza evaluarea celor doua produse informatice deja construite, destinate interconectarii

caselor de marcat, pentru a alege solutia tehnica optima, speram cât mai curând. Deci, în acest semestru, în primul

semestru al acestui an, e clar ca vor fi interconectate casele de marcat. Deci, produsele informatice cum v-am spus

au fost construite - sunt doua alternative - si în momentul de fata ele au fost testate. În momentul de fata noi

trebuie sa hotarâm împreuna cu expertii în zona IT, de la CNIF (Centrul National pentru Informatii Financiare -

n.r.) care este solutia optima", a spus Calugareanu, la dezbaterea online cu tema: 'Viitorul începe azi: De la

supravietuire la reconstructie. Noua politica fiscala, la ce ne asteptam?', organizata de PwC România.

 

Şeful ANAF a precizat ca factura electronica este de asemenea o prioritate pentru acest an.

 

În ceea ce priveste proiectul Trafic Control, care este finantat prin POCA, implementarea este gândita pentru acest

an, dar termenul de finalizare propus este martie 2022.

 

Despre sistemul SAF-T, Mirela Calugareanu a spus ca în aceasta etapa s-a lucrat si s-au realizat comparatii cu

privire la modul de constructie al sistemului si modul sau de implementare în alte state ale Uniunii Europene.

 

"Vom continua rundele de întâlniri în perioada imediat urmatoare extrem de aplecat si de tehnic de data acesta", a

spus Mirela Calugareanu.

 

Ea a mentionat ca sistemul ar trebui finalizat pâna la sfârsitul lunii iulie. Initial va începe un pilot-test pe marii

contribuabili anul acesta, iar de la 1 ianuarie 2022 va deveni obligatoriu pentru marii contribuabili. Implementarea

lui se va face etapizat.
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